
KOMISjA  BUDZETOWA

I ROZWOJU  GOSPODARCZEGO

AO.BR.0012.3.68.2024

PROTOKÓŁ

Z POSIEDZENIA

KOMISJI  BUDZETOWEJI  ROZWOJU  GOSPODARCZEGO

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  18  września  2024  r.

Ad.  1.  Otwarcie  Komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  -  Adam  janelt  otworzył

posiedzenie  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego,  które  odbyło  się w dniu  18  września

2024  r. i powitał  członków  Komisji,  Skarbnika  Powiatu  -  Barbarę  Golon,  Sekretarza  Powiatu  -

Ewę  Bąbelek,  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu  -  Łukasza

Nyczkowskiego,  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  - Tomasza  Przybylskiego,  Zastępcę  Głównej

Księgowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza

Hołogi  w Nowym  Tomyślu  - Magdalenę  Boguszyńską  oraz pracownika  Biura  Obsługi  Rady i

Zarządu  Powiatu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  poinformował,  że radni

otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z materiałami  na tablety  i poprosił  członków

Komisji  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą  elektroniczną.

Przewodniczący  poinformował,  że na sali obecnych  jest  7 członków  Komisji  i stwierdził

quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  I do  protokołu.

Ad.  2.  Obowiązki  nałożone  na  Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  oraz  na  Starostę

Nowotomyskiego  od  dnia  31.08.2023  r.  dotyczące  przekształcenia  prawa  użytkowania

wieczystego  w  prawo  własności  - w  świetle  wprowadzonych  zmian  do  ustaw:  o

przekształceniu  prawa  użytkowania  wieczystego  w prawo  własności  nieruchomości  -  ustawa  z

dnia  29 lipca  2005  r. oraz  o gospodarce  nieruchomościami  -  ustawa  z dnia  21 sierpnia  1997  r.

0 godzinie  12.05  do obrad  Komisji  dołączyła  Zastępca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami  Ewelina  Sadłowska.

Przewodniczący  Komisji  poprosił  Zastępcę  Kierownika  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami  o zabranie  głosu.
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temat  obowiązków  nałożonych  na  Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  oraz  na Starostę

Nowotomyskiego  od  dnia  31.08.2023  r. dotyczących  przekształcenia  prawa  użytkowania

wieczystego  w prawo  własności.

Przewodniczący  zapytał,  jaki  jest  przychód  do  budżetu  Powiatu  z tytułu  opłat

pobieranych  za użytkowanie  wieczyste?

Zastępca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  odpowiedziała,  że na

dzień  dzisiejszy  za 2024  rok  odnotowano  wpływy  w wysokości  750.000,00  zł.

Komisja  podjęła  dyskusję  na temat  różnic  i podobieństw  między  prawem  własności

nieruchomości,  a użytkowaniem  wieczystym.

0 godzinie  12.15  Zastępca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  opuściła

obrady  Komisji.

Ad.  3. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał  Rady  Powiatu:

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w  okresie  międzysesyjnym,

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdania  są  pytania?

Radny  Lech Sadowski  zapytał,  czy jest  konieczność  każdorazowego  podejmowania

uchwał  zarządu  dotyczących  kolejnych  umów  najmu  w Powiatowym  Centrum  Sportu  w Nowym

Tomyślu?

Starosta  odpowiedział,  że zgodnie  z przepisami  istnieje  konieczność  podejmowania  tego

typu  uchwał.  Starosta  dodał,  że dotyczy  to wszystkich  jednostek  organizacyjnych  Powiatu

Nowotomyskiego.

b)  Informacja  o przebiegu  wykonania  planu  finansowego  Samodzielnego  Publicznego

Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za I

półrocze  2024  roku,

Przewodniczący  poprosił  Dyrektora  SPZOZ  w Nowym  Tomyślu  o zabranie  głosu.

Dyrektor  SPZOZ  omówił  informację  o przebiegu  wykonania  planu  finansowego

Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w

Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2024  roku.

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedstawionej  informacji  są pytania?

Komisja  podjęła  dyskusję  na  temat  perspektyw  zakończenia  bieżącego  roku

budżetowego  z wynikiem  dodatnim,  podwyżek  pracowników  służby  medycŹnej  oraz

długotrwałego  zawieszenia  funkcjonowania  Oddziału  Noworodkowego  i świadczeń  z zakresu

porodów  w Oddziale  Położniczo-Ginekologicznym.
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2023  roku  zameldowanych  na terenie  wszystkich  gmin  powiatu  nowotomyskiego

c) Sprawozdanie  z Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz

Ochrony  Ofiar  Przemocy  na lata  2016-  2026  za rok  2023,

Przewodniczący  poprosił  Dyrektora  PCPR o zabranie  głosu.

Dyrektor  PCPR omówił  sprawozdanie  z realizacji  Powiatowego  Programu

Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz Ochrony  Ofiar  Przemocy  na lata 2016-  2026  za rok

2023.

Komisja  podjęła  dyskusję  na temat  procedury,,Niebieskiej  Karty".

d)  Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych

w Powiecie  Nowotomyskim  na lata  2015-2025  za rok  2023,

Przewodniczący  poprosił  Dyrektora  PCPR o zabranie  głosu.

Dyrektor  PCPR przedstawił  sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej  Strategii

Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  w Powiecie  Nowotomyskim  na lata 2015-2025  za rok

2023.

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedstawionego  sprawozdania  są pytania?

Pytań  nie było.

e) Sprawozdania  z działań  podejmowanych  na terenach  Nadzorów  Wodnych  na obszarze

powiatu  nowotomyskiego  za 2023  rok,

Przewodniczący  zapytał,  czy do sprawozdań  z działań  podejmowanych  na terenach

Nadzorów  Wodnych  na obszarze  powiatu  nowotomyskiego  za 2023  rok  są pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

f)  Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024,

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu,

- Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

- Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w Zbąszyniu,

- Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,
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Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

- Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodniczący  zapytał,  czy  wprowadzone  zmiany  naruszają  stabilność  budżetu

Powiatu?

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że pomimo  wprowadzenia  do budżetu  dodatkowych

wydatków,  nie ma konieczności  uruchomienia  wolnych  środków  i środków  z rezerwy.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  jaki  jest  całkowity  koszt  wymiany  pokrycia

dachowego  pałacu  przy  Zespole  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance?

Skarbnik  Powiatu  odpowiedziała,  że całkowity  koszt  zadania  to  689.600,00  zł.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są  jeszcze  pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024,

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

g) Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035,

Przewodniczący  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035  zostały  zaproponowane  zmiany  w zadaniach  wieloletnich

pn. ,,Rozbudowa  drogi  powiatowej  nr 2755P  w zakresie  budowy  ścieżki  pieszo-rowerowej  na

odcinku  Boruja  Nowa  - Jabłonna"  oraz  ,,Cyberbezpieczny  Samorząd  - poprawa  poziomu

cyfryzacji  i cyberbezpieczeństwa  Powiatu  Nowotomyskiego".
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Nikt  się nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu
Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035,

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub
Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia
zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -  2035.

h) Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany uchwały  nr LV11/489/2024 Rady Powiatu
Nowotomyskiego  z dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji
zawodowej  i społecznej  osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu
Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji
Osób  Niepełnosprawnych  w 2024  roku,

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt uchwały w sprawie zmiany  uchwały nr LV11/489/2024 Rady Powiatu Nowotomyskiego z
dnia  21 lutego  2024  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej
osób  z niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które

a a' - - a - ' - a a =' -' - sób Niepełnosprawnych  wzostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacjt  O!

2024  roku,

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)
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Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany

uchwały  nr LV11/489/2024 Rady Powiatu Nowotomyskiego  z dnia 21 lutego 2024 r. w sprawie
określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  z niepełnosprawnościami

zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2024  roku.

i) Projekt  uchwały  w sprawie  oceny  sytuacji  ekonomiczno  - finansowej  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu

za rok  2023,

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  oceny  sytuacji  ekonomiczno  -  finansowej  Samodzielnego

Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za

rok  2023,

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  oceny

sytuacji  ekonomiczno  -  finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2023.

j) Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości

stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy  Miedzichowo,
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zg,ody na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy
Miedzichowo.

Starosta  poinformował,  że przedmiotowy  projekt  uchwały  dotyczy  uregulowania  stanu
prawnego  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu,  na której  przebiega  droga  gminna.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jeszcze  jakieś  pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny  nieruchomości
stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy  Miedzichowo,

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
Wyniki  imienne

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub
Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia
zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz  Gminy
Miedzichowo.

k)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  "Rocznego  programu  współpracy  Powiatu
Nowotomyskiego  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność  pożytku  publicznego  na rok  2025",

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są  pytania?

Pytań  nie  było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  "Rocznego  programu  współpracy  Powiatu
Nowotomyskiego  z organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność  pożytku  publicznego  na rok  2025",

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
Wyniki  imienne
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Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia

"Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Ngwotomyskiego  z organizacjami  pozarządowymi

oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na rok  2025".

rowerowej

I) Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  pieszo  -

rowerowej  przy  drodze  wojewódzkiej  nr  302  Sękowo  -  Zbąszyń,

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  pieszo  -

przy  drodze  wojewódzkiej  nr  302  Sękowo  -  Zbąszyń,

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie

rozpatrzenia  petycji  w  sprawie  budowy  ścieżki  pieszo  -  rowerowej  przy  drodze  wojewódzkiej

nr  302  Sękowo  -  Zbąszyń.

m) Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  rowerowej

pomiędzy  Zbąszyniem  a Nowym  Tomyślem,  przez  wieś  Nowe  Jastrzębsko.

Przewodniczący  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.
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Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  rowerowej  pomiędzy

Zbąszyniem  a Nowym  Tomyślem,  przez  wieś  Nowe  Jastrzębsko.

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie

rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  rowerowej  pomiędzy  Zbąszyniem  a Nowym

Tomyślem,  przez  wieś  Nowe  Jastrzębsko.

Ad.  4. Wnioski  i opinie  Komisji:

a) zaopiniowanie  wniosku  o nadanie  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego".

Przewodniczący  zapytał,  czy do przedmiotowego  wniosku  są pytania?

Starosta  poinformował,  że wniosek  dotyczy  nadania  tytułu  ,,Zasłużony  dla Powiatu

Nowotomyskiego"  dla Cechu  Rzemiosł  Różnych  w Zbąszyniu.  Starosta  omówił  przedmiotowy

wniosek.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zauważył,  że w ostatnich  latach  tytuł,,Zasłużony  dla Powiatu

Nowotomyskiego"  był nadawany  jedynie  osobom  indywidualnym.  Radny  zapytał,  czy istnieje

możliwość  nadania  tego  tytułu  dla organizacji?

Starosta  odpowiedział,  że jest  to  zgodne  z regulaminem  przyznawania  tytułu,,Zasłużony

dla Powiatu  Nowotomyskiego".

Przewodniczący  poddał  wniosek  o nadanie  tytułu  ,,Zasłużony  dla  Powiatu

Nowotomyskiego"  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

zaopiniowanie  wniosku  o nadanie  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego".

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (7)

Adam  Frąckowiak,  Mateusz  Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Lech Sadowski,  Jakub

Skrzypczak,  Andrzej  Wilkoński
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WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  wniosek  o nadanie  tytułu  ,,Zasłużony

dla Powiatu  Nowotomyskiego"  (dla  Cechu  Rzemiosł  Różnych  w Zbąszyniu).

Ad.  5. Sprawy  różne.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  chce  zabrać  głos?

Nikt  się nie  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Budż

i Rozwoju  Gos

Ada  n

Przygotowała:  Patrycja  Dembniak
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